

Date: 17<sup>th</sup> June 2025

التاريخ: ١٧ يونيو ٢٠٢٥

**Subject: Fahud – Suhar Loop Line Project**

**الموضوع: مشروع خط التوصيل بين فهود وصحار**

We refer to the previous disclosure at MSX dated 17<sup>th</sup> November 2024 about the approval for the execution of a new 42-inch, 193 km loop line from Fahud to Sohar.

OQ Gas Networks SAOG (the “**Company**”) is pleased to announce the award of the tender for Engineering, Procurement and Contracting works (“**EPC**”) for the 42" second Loop Line Fahud–Suhar Project to The Petroleum Projects Company Petrojet and Partners LLC. The agreement signed on 17<sup>th</sup> June 2025.

As part of the execution strategy, the Company has also awarded the supply of 193 KM of line pipe to Jindal Saw Limited.

It is worth mentioning that the total project cost is approximately OMR 105 million with a planned execution duration of 24 months.

The project cost will be included in the Company's Regulated Asset Base (“**RAB**”), and, like the rest of the RAB, the return on this investment will be determined based on the Weighted Average Cost of Capital (“**WACC**”). The currently approved WACC in Price Control 3 is 7.79% and will remain in effect until 2027.

The project aligns with the Company's growth strategy and vision in leading the energy infrastructure.

نشير إلى الإفصاح السابق في بورصة مسقط بتاريخ ١٧ نوفمبر ٢٠٢٤ م بشأن الحصول على الموافقة لتنفيذ خط توصيل جديد بقطر ٤٢ بوصة وطول ١٩٣ كيلومتر من فهود إلى صحار.

يسير شركة أوكيو لشبكات الغاز ش.م.ع.ع (“الشركة”) أن تعلن عن إسناد المناقصة الخاصة بأعمال الهندسة والمشتريات والإنشاءات لمشروع خط الأنابيب الثاني بقطر ٤٢ بوصة من فهود إلى صحار لشركة المشروعات البترولية - بتروجييت وشركاه ش.م.م. وقد تم توقيع العقد بتاريخ ١٧ يونيو ٢٠٢٥ م.

وكم جزء من استراتيجية التنفيذ، قامت الشركة أيضاً بإسناد عقد توريد ١٩٣ كيلومتراً من أنابيب خط التوصيل إلى شركة جندال ساو المحدودة.

وتجدر الإشارة إلى أن التكلفة الإجمالية للمشروع تقدر بحوالي ١٠٥ مليون ريال عماني، ومن المخطط إنجاز المشروع خلال ٢٤ شهراً.

ستدرج تكلفة المشروع ضمن قاعدة الأصول التنظيمية الخاصة بالشركة، وكما هو الحال مع باقي عناصر الأصول التنظيمية سوف يتم تحديد العائد على هذا الاستثمار بناءً على متوسط تكلفة رأس المال المرجح ومعدل التكلفة المعتمد حالياً للفترة التنظيمية الثالثة هو ٧,٧٩٪، وسيظل ساري المفعول حتى عام ٢٠٢٧ م.

يتماشى هذا المشروع مع استراتيجية النمو والرؤية المستقبلية للشركة في قيادة البنية التحتية للطاقة.

**Faisal Al Mamari**

**Chief People, Technology and Culture Officer**



**فيصل المعمري**

**الرئيس التنفيذي للموظفين والتكنولوجيا والثقافة**